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Skolebestyrelsesmøde 
Fjordlandsskolen 
 

 

Referat fra møde i Dalby 

D. 23. marts 2022 kl. 17-19.30 

 

 

MØDEDELTAGERE 

Klaus Bertelsen  

Anne Hegestand 

Brian Nielsen            Afbud 

Helle Dissing 

Jeanette Nielsen       Afbud 

Marion Valentin        Afbud 

Jimmy Petersen  

Kenneth Steen Jensen 

Henrik Jensen          Afbud 

Randi Petersen  

Rie Sørensen           Afbud 

Tomas Jægerup  

 

Inviterede: Helle Brunshøj, Britt Larsen, 

Tine Coster og 2 elevrødder. 

 

 

 

 

 

Dagsorden 
 

 

 

 

Sag nr. 1 – Antimobbestrategi. Skolebestyrelsen skal fortsætte arbejdet 

med en antimobbestrategi fra skolebestyrelsesmødet i januar 2022. 

Britt Larsen, Tine Coster Joost og 2 elevrødder er inviteret med til 

arbejdet. 

 

Input er givet til Klaus der laver et udkast til en antimobbestrategi.  
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Sag nr. 2 Nyt fra formand, skoleleder, afdelinger, personale og elevråd. 

 

Formand: 

Der er indkaldt til dialog møde med uddannelsesudvalget. Anne, Kenneth og 

Klaus deltager. Mulige emner: PPR, Tidlig indsats, Kig på det hele menneske, 

Tilpasning af skolen til det 21. århundrede.  

 

Skoleleder:  

Ledelsen er i gang med fagfordelingen og skoleplan. Så kommer der en opgave 

omkring Ukraineflygtninge. 

 

Afdelinger: 

Dalby: De fjerner Roblox fra Ipad. Der har været trivselsdag 4. marts. De har i 

Dalby plantet et træ. Deres årshjul om en skole i nærområdet kører stadig, 

men er tonet lidt ned. Der er faguge i uge 14. I Dalby er der fokus på fritidsliv, 

og der kommer en række foreninger og præsenterer sig. Rynkebyløb 8. april. 

De er i gang med at planlægge sommerfest. Eleverne vil gerne have en 

elevfest. 

 

Skibby: 

Der har været trivselsdag. Der er snak om at sammenlægge 

lærerforberedelsespladser for alle lærerne.  

 

Personale:  

Fagfordeling er i gang. Udskolingen er interesserede i brobygning. Der er 

interesse for skoleplanen.  

  

 

 

Sag nr. 3  - Økonomi – Jimmy fremlægger status på budget 2022. 

 

Der er ikke sket noget nyt, vi afventer stadig en afgørelse på overførsel fra 

2021. 

 

 

Sag nr. 4 – Valg af ny skolefotograf. Skolebestyrelsen får forskellige 

forslag. Lene Askov Bøgh, som har kontakten til fotografen anbefaler – 

beslutning. 

 

Der blev peget på Kontrafej, sekundært dansk skolefoto 

 

 

Sag nr. 5 Evt. 

 

Tysk/fransk undervisning. Helle sender et forslag ud via mail. Tilbagemelding 

inden 1. april via mail.  

 

SIK vil mødes med Anne om hvordan de kan samarbejde med skolen.  

 

Der mangler en melding til forældrene om hvilke elever fra Skuldelevs 6. 
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årgang der skal I hvilke klasser. Helle B. undersøger.  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


